
Haarlem, 13 april 2017. 

 

Geachte leden Commissie Beheer, 

 

In het voorjaar van 2016 hebben we een burgerinitiatief gepresenteerd, “Herinrichtingsplan van de 

ventweg grenzend aan het hoogbouwcomplex van Prattenburg 1 t/m 411 te Haarlem”. 

Het plan is tot stand gekomen na raadpleging van alle bewoners en van de ondernemers zoals 

Gezondheidscentrum De Zoed en van basisschool De Brandaris. 

 

De aanleiding van dit plan is de behoefte van bewoners van 206 appartementen aan betere 

leefbaarheid, verhoging van de veiligheid en de wens om het gebrekkig onderhoud aan de 

infrastructuur uit 1980 aan te pakken. Door een jarenlang uiterst sober wijkonderhoud is de ventweg 

geleidelijk verloederd en vertoont verzakkingen van het maaiveld, plasvorming, heeft een onveilig 

sportveldje met veel geluidsoverlast, slecht onderhouden groenstroken, foutparkeerders voor 

toegangen van trappenhuizen en blusaansluitingen, stank- en geluidsoverlast door te dicht op de 

gevels geplaatste ondergrondse afvalcontainers, licht-ontnemende hoge bomen. 

 

De basis van het herinrichtingsplan is de aanleg van een “Fietsstraat auto te gast” in een strakke, 

overzichtelijke lijn. De rijweg is gescheiden van de appartementen door het trottoir en een 

onderhoudsvriendelijke gazonstrook zodat parkeren tegen de gevel onmogelijk wordt. Aan de andere 

kant van de rijweg zijn de parkeerplaatsen gepland. Tussen de parkeerplaatsen en het parkje is een 

nieuwe bomenrij gepland. Een aantal huidige hoge bomen is ‘end-of-life’ en dreigen bij storm 

gemakkelijk te bezwijken. 13 bomen willen wij vervangen door 26 minder hoog groeiende, ranke, 

bloeiende fruitbomen. Het vervangen van de huidige hoge licht ontnemende bomen is ook van belang 

omdat we als VvE plannen ontwikkelen om de gevel te kunnen benutten als energiebron 

(zonnepanelen, stroomopwekkende balkonbeglazing). 

De huidige ondergrondse afvalcontainers worden verplaatst naar de uiteinden van de straat zodat het 

zware en vooral lawaaiige vrachtverkeer van Spaarnelanden niet meer bij nacht en ontij over de 

ventweg dendert. 

Het onveilige gesitueerde sportveld wordt in samenspraak met basisschool De Brandaris verplaatst in 

noordelijke richting en vervangen door een eenvoudige, geluidsarme sportkooi. Dat biedt meer 

veiligheid voor de buiten spelende jeugd, minder lawaaioverlast voor de flatbewoners en betere 

benutting door lokale jeugd en door de basisschool. De school toont zich bereid de nieuwe openbare 

sportkooi schoon te houden. 

  



 

Het herinrichtingsplan leidt tot: 

• een onderhoudsarme en eigentijdse infrastructuur (kostenbesparing); 

• optimale bereikbaarheid voor hulpdiensten (verbetering van de veiligheid); 

• betere afhandeling van verkeer (voorrang voor fietsers en voetgangers als kwetsbare 

verkeersdeelnemers en het gedogen van auto's); 

• verhogen van de leefbaarheid door het terugdringen van overlast (geluid, zwerfvuil, lichtinval 

en verlichting, parkeeroverlast); 

• modernisering van een openbare buitensportvoorziening voor de lokale jeugd en voor 

leerlingen van De Brandaris. 

 

In het contact met de gebiedsverbinder is gebleken dat de kosten van ons bewonersinitiatief uitstijgen 

boven de door de gemeente beschikbaar gestelde middelen voor burgerinitiatieven. Een mogelijkheid 

om riool-renovatie aan te grijpen als hefboom om herinrichting alsnog te realiseren, is gestrand 

aangezien de staat van het riool in goede conditie is. 

Blijft over ons warme pleidooi voor dit plan om de leefbaarheid en veiligheid van het gebied weer op 

orde te brengen.  

Geacht college van Burgemeester en Wethouders, mevrouw Sikkema, leden van de raad: omarm ons 

burgerinitiatief als een door de bewoners en de basisschool en andere belanghebbénden zeer 

gewenst herinrichtingsplan! Creëer ruimte in de begroting van 2018 en laat Prattenburg en daarmee 

Molenwijk 

 middengebied bloeien! 

Namens de bewoners van Prattenburg 1 t/m 411, 

Bert de Laat. 


